

Date: 06 January 2026

التاريخ: 06 يناير 2026

Boursa Kuwait Company

السادة / بورصة الكويت المحترمين

Subject: Material disclosure regarding the extension of a contract of a subsidiary company.

الموضوع: افصاح جوهري بشأن تمديد عقد خاص
بشركة تابعة.

With reference to the related subject, and pursuant to the provisions of the law No.7 of 2010 and its amendments, issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، و عملاً بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached is the material information disclosure form.

مرفق لكم نموذج افصاح عن معلومة جوهيرية

Sincerely,,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Muhaiman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO



مهايم علي الbehbehani
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

نموذج إفصاح عن معلومات جوهرية
Material Disclosure Form

التاريخ Date	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company
<p>06/01/2026</p> <p>National Petroleum Services Co. (K.S.C) Public</p> <p>We would like to inform you that one of the subsidiaries of the National Petroleum Services Company (K.S.C) Public, has been notified by Kuwait Oil Company of the extension of Contract No. (18053125) related to the provision of mud products and mud engineering services for development drilling.</p> <p>The extension covers a period of six months commencing on 27 January 2026 and ending on 26 July 2026 with a total value of KWD 3,217,206 (three million two hundred seventeen thousand two hundred six Kuwaiti Dinars).</p>	<p>الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة</p> <p>نحيطكم علماً بأنه قد تم اخطار احدى الشركات التابعة للشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة، بتمديد العقد رقم (18053125) الخاص توريد منتجات الطين والخدمات الهندسية للطين - تطوير الحفر وذلك من قبل شركة نفط الكويت.</p> <p>ويغطي التمديد مدة ستة أشهر تبدأ من 27 يناير 2026 وتنتهي في 26 يوليو 2026 وذلك بقيمة إجمالية قدرها 3,217,206 د.ك (ثلاثة ملايين ومائتان وسبعة عشر ألف ومائتان وستة دينار كويتي).</p>
<p>The profit margin for this contract is expected to be approximately 7%, subject to the conditions of contract execution and the progress of operations</p>	<p>من المتوقع أن يكون هامش الربح لهذا العقد 7%， ويعتمد ذلك على ظروف تنفيذ العقد وسير العمل</p>

Muhamman Ali Al-Behbehani
Vice Chairman and CEO



مهمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

